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De studievereniging van Fiscaal Recht en Economie heet sinds 2017: Fiscagio. De 
naamsverandering van de vereniging hee�  te maken met het feit dat de opleiding Financial 
Services Management gaat samenvoegen met de opleiding Fiscaal Recht en Economie. De 
nieuwe opleiding heet Finance, Tax and Advice. 

Voordat deze verandering had plaatsgevonden hee� e de studievereniging: Avoir Fiscal, deze 
vereniging werd in 1994 opgericht voor en door studenten van de opleiding Fiscaal Recht en 
Economie. De vereniging is begonnen onder de naam FIOD, een a� or� ng die in Nederland 
beter bekend staat als de Fiscale Inlich� ngen en Opsporingsdienst. In 1998 is de naam 
veranderd in Avoir Fiscal, naar een Frans arrest uit 1986 over de vrijheid van ves� ging in de 
Europese Unie. In het studiejaar 2005-2006 is Avoir Fiscal een commissie geweest van SV 
Check, de studievereniging van de opleiding Accountacy. Vanwege de te grote verschillen is 
Avoir Fiscal daarna zelfstandig verder gegaan. 

GeschiedenisGeschiedenis
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Beste lezer, 

Het eerste semester is alweer voorbij en dat betekent dat het weer � jd is voor het eerste 
magazine van collegejaar 2017-2018. Het thema van dit magazine is ‘naamsverandering’, dit 
thema is gekozen omdat er binnen de vereniging veel is veranderd het afgelopen half jaar.

De magazinecommissie is afgelopen half jaar druk bezig geweest met de eerste edi� e van 
het magazine. Ze mogen trots zijn op het eindresultaat. Namens het bestuur willen we de 
magazinecommissie dan ook hartelijk bedanken voor hun inzet We hopen dan ook dat ze met 
deze ervaring een mooie tweede edi� e kunnen maken.

In het magazine worden het bestuur & de nieuwe commissieleden aan jullie voorgesteld. Ook 
wordt de nieuwe opleiding ‘Finance Tax & Advice’ uitgelegd. Naast deze onderwerpen komen 
de ac� viteiten die we het afgelopen half jaar hebben gehad aan bod.
 
Voor meer actueel nieuws en ac� viteiten kunnen jullie terecht op onze website: 
www.fi scagio.nl. Mochten jullie vragen hebben kunnen jullie al� jd een mail sturen naar 
info@fi scagio.nl of even binnenlopen op ons kantoor!

Als laatst wil ik graag de leden & partners bedanken voor het medemogelijk maken van 
onze ac� viteiten. Ik hoop jullie het aankomende half jaar allemaal weer te zien met onze 
ac� viteiten. 

Sco�  Bakker
Voorzi� er 2017-2018.

VoorwoordVoorwoord
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Bestuur

Naam:  Sco�  Bakker (voorzi� er)
Lee� ijd: 22 jaar   
Woonplaats: Ik zit op kamers in Groningen, en kom 
uit een klein plaatsje in de Noordoostpolder genaamd 
Tollebeek. 
Leukste vakken: Bedrijfsadministra� e & Belas� ngrecht
Favoriete eten: Mijn favoriete eten is Burrito’s. 

Met de nieuwe opleiding FTA kun je nu veel meer 
kanten op..
Welk beroep zie jij jezelf later doen en waarom?
Ik wil later graag aan het werk als fi scalist bij een 
belas� ngadvieskantoor. Het lijkt me erg interessant om 
grote bedrijven te adviseren over hun belas� ngstelsel. 
Ook vind ik het vak zo interessant om dat het con� nu 
veranderd. Er zijn al� jd weer nieuwe regelingen die je 
kunt adviseren aan de klant.       

Zelf koken of eten bestellen? 
Zelf koken
Vroeg naar bed of tot middernacht opblijven? 
Tot middernacht opblijven
Comedy fi lm of een ac� e fi lm? 
Comedy fi lm
High school musical of Step Up? 
High school musical
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Naam: Hilde Postma (Secretaris) 
Lee� ijd: 24
Woonplaats: Groningen
Leukste vakken: Belas� ngrecht vakken vind ik het 
leukst, de algemene vakken vind ik minder leuk 
omdat dat niet aansluit op het werk wat we als 
Fiscaal Recht en Economie student gaan doen. 
Favoriete eten: Riso� o en stamppot snijbonen. 

Met de nieuwe opleiding FTA kun je nu veel meer 
kanten op. 
Welk beroep zie jij jezelf later doen en waarom?
Ik wil het liefst werken bij een belas� ngadvies/
accountantskantoor als belas� ngadviseur omdat 
ik nog geen vakken heb gevolgd van de nieuwe 
opleiding zijn weet ik niet zo goed wat het precies 
inhoudt en ik vind belas� ngrecht wel super leuk. 

Ik heb gekozen voor deze func� e omdat ik goed ben in Nederlands en het leuk vind om 
mailtjes te sturen en de Facebook en Instagram van de vereniging bij te houden.

Zelf koken of eten bestellen?
Zelf koken, dan weet je precies wat je eet en het is gezonder! 
Vroeg naar bed of tot middernacht opblijven?
Als ik vroeg uit bed moet de volgende dag ga ik het liefst vroeg naar bed. Maar als ik kan 
uitslapen de volgende dag blijf ik liever op! 
Comedy fi lm of een ac� e fi lm?
Beide, als het einde maar niet voorspelbaar is! 
High school musical of Step Up?
High school musical. Ik had vroeger een spelletje op de Wii van high school musical, toen kon 
je alle liedjes meezingen in een microfoon, dat vond ik al� jd zo leuk om te doen!!! 

Naam: Lisa ten Caat (Penningmeester)
Lee� ijd: 21 jaar
Woonplaats: Klazienaveen
Leukste vakken: Alle vakken die betrekking hebben op 
de inkomstenbelas� ng.
Favoriete eten: Italiaans

Met de nieuwe opleiding FTA kun je nu veel meer 
kanten op. 
Welk beroep zie jij jezelf later doen en waarom? 
Omdat ik nog de oude opleiding Fiscaal recht & 
economie volg, zou ik later graag aan de slag willen 
als aangi� emedewerker/belas� ngadviseur bij een wat 
kleiner kantoor.

Zelf koken of eten bestellen? 
Zelf koken
Vroeg naar bed of tot middernacht opblijven? 
Tot middernacht opblijven
Comedy fi lm of een ac� e fi lm? 
Comedy
High school musical of Step Up? 
High school musical
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Naam: Jesca Andringa (Intern coördinator)
Lee� ijd: 20 Jaar
Woonplaats: Assen
Leukste vakken: BAD en IBR
Favoriete eten: Pasta pesto

Met de nieuwe opleiding FTA kun je nu veel meer kanten 
op.
Welk beroep zie jij jezelf later doen en waarom?
Hypotheek adviseur, Omdat ik hypotheken een interessant 
onderwerp vind en niet zo uitgebreid is als bijvoorbeeld 
belas� ngadviseur.

Ik heb ervoor gekozen om intern coördinator te 
worden van de vereniging omdat ik vorige jaar in de 
ac� viteitencommissie zat en dit erg leuk vond. Het sprak 
me ook erg aan om de commissies te gaan begeleiden en 
op deze manier ook ervaring op te doen.    
     
Zelf koken of eten bestellen? 
Zelf koken
Vroeg naar bed of tot middernacht opblijven? 
Vroeg naar bed
Comedy fi lm of een ac� e fi lm? 
Comedy fi lm
High school musical of Step Up? 
High school musical

        
Naam: Emiel Boersema (Extern-coördinator)
Lee� ijd: 18  
Woonplaats: Groningen
Leukste vakken: Als het maar fi nancieel is. 
Favoriete eten: Nacho’s 

Met de nieuwe opleiding FTA kun je nu veel meer kanten 
op. 
Welk beroep zie jij jezelf later doen en waarom? 
Belas� ngadviseur. Het lijkt mij ontze� end uitdagend om een 
klant zo min mogelijk belas� ng te laten betalen.
 

Zelf koken of eten bestellen? 
Zelf koken
Vroeg naar bed of tot middernacht opblijven? 
Achteraf gezien vroeg naar bed.
Maar het gebeurt mij al� jd dat ik tot middernacht opblijf.
Comedy fi lm of een ac� e fi lm? 
Ac� e fi lm
High school musical of Step Up? 
Step up
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             Het introkamp             Het introkamp
’s Ochtends vertrok ik vanuit Groningen naar Stadskanaal voor mijn introduc� ekamp. Op het 
sta� on zag ik al wat klasgenootjes van mij, samen stapten we op de bus naar Stadskanaal. 

Na de gezellige busreis verzamelden alle klassen op het vakan� epark Pagedal. Hier kregen 
wij onze bungalows toegewezen. Met wie ik een bungalow zou gaan delen was al bekend. 
Doordat de bungalows van onze klas bij elkaar in de buurt stonden, leerden we elkaar goed 
kennen.

Doordat wij ’s middags aankwamen op 
het vakan� epark, begon het programma 
met een lunch. Daarna volgde een 
spelletjesmiddag bij het meer. Zo gingen 
we suppen, roeien, frisbeeën en knots- 
hockeyen. Ik vond dit erg gezellig en door 
middel van het samenwerken kreeg ik 
een goede band met mijn klasgenootjes. 
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Na de spelletjesmiddag kregen 
we wat vrije � jd. Deze vrijheid 
vond ik erg fi jn. Zo kon iedereen 
zich voorbereiden op het 
avondprogramma en gezellig 
bijpraten.
’s Avonds gingen we na het eten 
naar Fox. Hier hadden we eerst een 
leuke pubquiz en daarna dronken 
we wat drankjes en deden we wat 
dansjes.

Op vrijdagochtend kregen we 
echter slecht nieuws, door het 
regenach� ge weer kon het 
dagprogramma helaas niet door 
gaan. Hierdoor eindigde ons kamp 
en mocht iedereen naar huis, als 
alles was schoongemaakt.

Ik heb het kamp als erg gezellig 
ervaren. Het was een goede manier 
van kennismaking met je klas. Onze 
klas hee�  een goede band met 
elkaar en dit komt mede door het 
introduc� ekamp.  
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      Ac� viteitencommissie

Naam: Janna Tammes
Lee� ijd: 19 jaar 
Woonplaats: Groningen
Leukste vakken: Estate planning civiel, IB-winst uit 
onderneming en loonbelas� ng
Favoriete eten: frikandel speciaal en pizza

Met de nieuwe opleiding FTA kun je nu veel meer 
kanten op. 
Welk beroep zie jij jezelf later doen en waarom?
Wij doen de nieuwe opleiding niet, ik zit nog in het oude 
curriculum. Ik weet nog niet welk beroep ik later wil 
doen. 
        
Zelf koken of eten bestellen? 
Zelf koken en af toe eten bestellen.
Vroeg naar bed of tot middernacht opblijven? 
Tot middernacht opblijven
Comedy fi lm of een ac� e fi lm? 
Ac� e fi lm, maar een comedy fi lm vind ik ook leuk
High school musical of Step Up? 
Beide niet

Naam: Kevin Klein
Lee� ijd: 23
Woonplaats: Groningen
Leukste vakken: Inkomstenbelas� ng Winst
Favoriete eten: Eierbal

Met de nieuwe opleiding FTA kun je nu veel meer kanten op.
Welk beroep zie jij jezelf later doen en waarom?
Belas� ngadviseur.        
          
 

 
Zelf koken of eten bestellen? 
Voor mij laten koken.
Vroeg naar bed of tot middernacht opblijven? 
Tot middernacht opblijven.
Comedy fi lm of een ac� e fi lm? 
Ac� e fi lm.
High school musical of Step Up? 
Geen van beide.
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Naam: Linda Kamstra 
Lee� ijd: 24 jaar 
Woonplaats: Veendam
Leukste vakken: IBR, JAO, BIV,
Favoriete eten: Courge� e komkommersoep, Hachee en 
sinaasappel � ramisu

Met de nieuwe opleiding FTA kun je nu veel meer kanten op.
Welk beroep zie jij jezelf later doen en waarom?
Ik wil me uiteindelijk gaan begeven in de wereld van private 
banking, als adviseur van vermogende  par� culieren.
 

Zelf koken of eten bestellen?
Het liefst kook ik niet, tenzij het voor 6-12 personen is. Meestal eet ik op het werk.
Vroeg naar bed of tot middernacht opblijven?
Vroeg naar bed. 
Comedy fi lm of een ac� e fi lm?
Zeker weten een comedy, ik wil huilen van het lachen.
High school musical of Step Up?
Uhhh uhhh, geen van beide? Doe mij maar save the last dance. (originele)
 

Naam: Nelly Kiltschik
Lee� ijd: 19 jaar
Woonplaats: Groningen, voorheen Zandvoort
Leukste vakken: alles met cijfers, IBR hee�  toch mijn meeste 
interesse
Favoriete eten: sushi, pasta, kaasstengels en oesters!

Met de nieuwe opleiding FTA kun je nu veel meer kanten op.
Welk beroep zie jij jezelf later doen en waarom? Ik hoop dat 
ik een belas� ngadviseur kan worden, als dit niet mogelijk voor 
mij is, wil ik al� jd nog de vastgoed en makerlaardij kant op 
gaan.
 
Zelf koken of eten bestellen? 
Als student zijnde is eten bestellen wel echt super handig… 
Maar zelf eten koken is het leukst en het lekkerst!
Vroeg naar bed of tot middernacht opblijven? 
Middernacht opblijven natuurlijk, ik zeg nooit nee tegen een feestje!
Comedy fi lm of een ac� e fi lm?   
Comedy fi lm, maar thrillers vind ik echt geweldig, net zoals mijn lievelingsfi lm ‘Limitless’.
High school musical of Step Up?   
High School Musical natuurlijk!
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Eerstejaars dinnerEerstejaars dinner
Op woensdag 4 oktober was de eerste offi  ciële borrel van de vereniging. Tijdens de borrel 
werd ook de nieuwe naam bekend gemaakt van de vereniging. Voorafgaand aan deze 
memoriale en leuke borrel hadden de nieuwe leden samen met het bestuur een gezellig 
diner om 19:00 in het knusse Grandcafé Huize Maas!

Het is rond zevenen en geleidelijk ze� en leden van verschillende leerjaren voet in Huize 
Maas. Bij binnenkomst werd je verwezen naar een van de twee lange tafels. De menukaarten 
werden gebracht en de eerste drankjes werden al besteld. Al gauw bleek de menukaart van 
driegangendiner een heet ijzer om aan te pakken. Na enige � jd had toch iedereen zijn keuze 
gemaakt. Na een paar drankjes en een leuke toost was de avond los!

Het bestuur zat gezellig verspreid tussen 
de eerstejaars ze leerde elkaar zo op een 
gezellige en comfortabele manier kennen. 
De eerstejaars konden vrij vragen aan de 
ouderejaars over onderwerpen zoals hoe 
zij het jaar hebben ervaren en waar je als 
eerstejaars voor op moest passen. Ook 
hadden ze het over dat de lessen om half 
negen verboden moeten worden en er was 
wat geroddel over docenten. Natuurlijk kwam 
ook ter sprake hoe het is om stage te lopen 
en hoe je opgedane kennis toe gaat passen in 
de prak� jk. 

Hoe langer de avond werd hoe minder het 
uiteindelijk over school ging en hoe meer het 
ging over van alles en nog wat. De buikjes 
werden voller, de sfeer werd beter. Nadat 
het eten op was en iedereen wat drankjes 
had gehad dachten de eerstejaars hun kans 
schoon te zien. Wat is nou de nieuwe naam 
van de vereniging? Het bestuur bleef echter 
sterk, de eerstejaars moesten maar wachten 
tot aan de borrel.

Alles bij elkaar was het een leuke, gezellige en zelfs leerzame avond. De eerstejaars en het 
bestuur hebben elkaar beter leren kennen en een goede start gemaakt. Het diner hee�  
gezorgd voor om op te bouwen en hee�  nog meer enthousiasme voor de eerste offi  ciële 
borrel gecreëerd. 
Op naar de borrel! 

SV avoir fi scalSV avoir fi scalSV avoir fi scalSV avoir fi scalSV avoir fi scalSV avoir fi scal
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Op 4 oktober was het zover, de naam bekendmakingsborrel van sv Fiscagio! Voor die � jd 
was het voor alle leden nog een verrassing wat de nieuwe naam van de studievereniging 
zou gaan worden. Via deze borrel wou het bestuur op een leuke manier de naam bekend 
maken. Iets wat zeker als een geslaagd idee omschreven kan worden!

Voorafgaand aan de borrel was er een 
eerstejaars diner gepland. Na dit diner 
begon vanaf 21:00 uur de borrel. Al 
snel werd duidelijk dat deze borrel 
druk bezocht zou worden. Vanuit 
andere studieverenigingen kwamen 
er bestuursleden langs, waardoor het 
gezellig druk werd in café de Doos. 
Zelfs zo druk dat een grote groep 
buiten was gaan staan om aan de 
drukte te ontsnappen.

Iedereen die binnenkwam werd 
voorzien van een hint in de vorm van 
een drie op de hand. Deze hint had 
er toe moeten leiden dat wij zouden 
raden wat de nieuwe naam zou gaan 
worden. Echter is deze naam toch 
heel anders geworden dan wat ik 
(en de meesten van ons denk ik) had 
verwacht.

Nadat iedereen binnen kwam 
druppelen en we allemaal voorzien 
waren van wat drankjes, naderde de 
bekendmaking. Allereerst werd er 
door Karen (voorzi� er Avoir Fiscal 
2016-2017) kort gesproken. Nadat 
zij klaar was, nam Sco�  (voorzi� er sv 
Fiscagio 2017-2018) het woord van 
haar over en werd de naam eindelijk 
bekend gemaakt. En zoals wij nu 
allemaal weten werd dit sv Fiscagio! 

Al met al was het een geslaagde avond met veel gezelligheid!

SV avoir fi scalSV avoir fi scalSV avoir fi scalSV avoir fi scalSV avoir fi scalSV avoir fi scalSV avoir fi scalSV avoir fi scalSV avoir fi scal/SV Fiscagio/SV Fiscagio
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30% van het loon van een buitenlandse werknemer onbelast vergoeden (30%-regeling)?  
Hoe werkt de 30%-regeling? 
 
Voor werknemers uit het buitenland (maar ook voor Nederlandse werknemers die worden uitgezonden 
naar het buitenlad) kan de 30%-regeling van toepassing zijn, waardoor 30% van het loon onbelast kan 
worden vergoed aan de werknemer. Wetenschap van deze regeling is om die reden van het grootste 
belang. 
 
De achtergrond van de regeling zit hem in de aanname dat een werknemer die in het buitenland gaat 
werken zogenoemde extraterritoriale kosten moet maken. Voor dergelijke werknemers kan gekozen 
worden of de 30%-regeling wordt toegepast of dat de werkelijke kosten (onbelast) worden vergoed. 
Indien de werkelijke extraterritoriale kosten groter zijn dan 30% van het loon, dan is het onbelast 
vergoeden van de werkelijke kosten vanzelfsprekend voordeliger dan het toepassen van de 30%-
regeling.  
 
Voorbeelden van extraterritoriale kosten (extra kosten voor het verblijf buiten het land van herkomst) 
zijn: 

- reiskosten van en naar het land van herkomst; 
- de extra kosten voor levensonderhoud;  
- dubbele huisvestingskosten; 
- de kosten voor het aanvragen van een verblijfsvergunning; 
- de kosten voor het wijzigen van officiële documenten (werkvergunning uitgesloten); 
- de kosten van een taalcursus. 

 
Indien gekozen wordt om de werkelijke kosten onbelast te vergoeden, dienen de bewijzen van de 
gemaakte kosten te worden geadministreerd. Bij de afweging om voor de werkelijke kosten of voor de 
30%-regeling te kiezen, spelen administratieve lasten dus ook een rol. 
 
Indien men de 30%-regeling wenst toe te passen, dient ter zake van de ingekomen werknemer aan de 
volgende voorwaarden wordt voldaan: 
 
1. De werknemer is vanuit het buitenland aangeworven of naar Nederland uitgezonden. 
 
2. De werkgever dient in Nederland te zijn geregistreerd als inhoudingsplichtige voor de loonheffing. 
 
3. De werknemer was in de twee jaar voor de tewerkstelling in Nederland, woonachtig op meer dan 
150 kilometer van de Nederlandse grens. Van die twee jaar mag hij minder dan acht maanden dichter 
bij de grens hebben gewoond. 
 
4. De werknemer bezit een specifieke deskundigheid die aangetoond wordt door het voldoen aan de 
salariseis. Het belastbaar loon dient op jaarbasis meer dan € 37.000 (2017) te bedragen. 
 
Ad 1.  De werknemer moet zijn aangeworven vanuit het buitenland. Een werknemer die vanwege persoonlijke 

omstandigheden in Nederland komt wonen en daarna een arbeidsovereenkomst aangaat, zal niet in aanmerking 
komen voor de 30%-regeling. 

 
Ad 2. Een buitenlandse werkgever kan zich vrijwillig registreren als inhoudingsplichtige voor de Nederlandse loonheffingen 

om aan deze voorwaarde te voldoen. Aan deze voorwaarde is ook voldaan als een Nederlandse groepsmaatschappij 
van de buitenlandse werkgever in plaats van de buitenlandse werkgever is aangewezen als inhoudingsplichtige voor 
de loonheffingen in Nederland.   
 
Een belastingplichtige wiens arbeidsverhouding op de voet van artikel 2g, Uitvoeringsbesluit loonbelasting 1965 als 
een dienstbetrekking wordt beschouwd (‘opting-in’), kan eveneens gebruik maken van de 30%-regeling. 

 
Ad 3.   De 150-kilometereis is volgens het Hof van Justitie van de Europese Unie niet strijdig met het recht van vrije vestiging. 
 
Ad 4.   De salariseis dient continu getoetst te worden. Bij kennismigranten, waaronder net afgestudeerden of mensen met 

een doctorstitel, gelden soepelere voorwaarden om de 30%-regeling te mogen toepassen. 
 
Tot slot dient, voordat de 30%-regeling mag worden toegepast, eerst een beschikking te worden 
verkregen van de Belastingdienst, waartoe een verzoek bij de Belastingdienst zal moeten worden 
ingediend. 
 

Buitenlandsereiscommis
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BuitenlandsereiscommisBuitenlandsereiscommisBuitenlandsereiscommissiesie
Naam: Sterre de Ruiter
Lee� ijd: 18 jaar
Woonplaats: ik woon in Groningen en Schagen op dit moment. 
Leukste vakken: ik heb nog niet veel vakken gevolgd, maar tot 
nu toe spraken IBR en BIV mij wel aan.
Favoriete eten: ik ben een groot fan van truff el. Daarnaast kun 
je mij ’s nachts al� jd wakker maken voor een broodje frikandel 
met mayonaise.

Met de nieuwe opleiding FTA kun je nu veel meer kanten op. 
Welk beroep zie jij jezelf later doen en waarom? 
Ik zie mezelf wel de adviezenkant op gaan, maar ik vind de 
douane en de FIOD (Belas� ngdienst) ook erg interessant. Het 
criminologie deel van deze rich� ngen spreekt mij erg aan.

Zelf koken of eten bestellen?
Ik vind koken erg leuk om te doen maar ik maak er helaas niet 

vaak � jd voor. Ik laat vaak mijn huisgenootjes koken of ik neem wat restjes mee van huis. Eten 
bestellen vind ik te duur.

Vroeg naar bed of tot middernacht opblijven?
Slapen is een grote hobby van mij maar helaas trekt het nachtleven mij ook. Beide keuzes 
hebben zo zijn eigen voor- en nadelen.

Comedy fi lm of een ac� e fi lm?
Mijn voorkeur gaat uit naar een comedy fi lm. Het liefst een roman� sche comedy. 

High school musical of Step Up?
Ik ben een groot High school musical fan. Mijn persoonlijke quote in het jaarboek van mijn 
middelbare school was dan ook; “Once a Wildcat, always a Wildcat”. Ik heb nog regelma� g 
HSM marathons met mijn beste vriendinnetjes en ik kan nog steeds alle liedjes meezingen.       
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     Magazinecommissie     Magazinecommissie
Naam : Amber Paardekooper 
Lee� ijd: 18 jaar
Woonplaats: Assen
Leukste vakken: beheersing, vermogen
Favoriete eten: pasta met gorgonzola saus of zelfgemaakte 
kapsalon

Met de nieuwe opleiding FTA kun je nu veel meer kanten op.
Welk beroep zie jij jezelf later doen en waarom?
Ik zou graag  bij een adviesbureau willen werken. Vooral het 
vermogens- en pensioenadvies lijkt mij interessant.    
       

   
Zelf koken of eten bestellen? 
Eten bestellen
Vroeg naar bed of tot middernacht opblijven? 
Vroeg naar bed
Comedy fi lm of een ac� e fi lm? 
Ac� e fi lm
High school musical of Step Up? 
Step up
       

Naam: Manon Heidema
Lee� ijd: 19 jaar
Woonplaats: Nieuw Buinen
Leukste vakken: JAO, FIM en Belas� ngrecht 
Favoriete eten: Pasta

Met de nieuwe opleiding FTA kun je nu veel meer kanten op.
Welk beroep zie jij jezelf later doen en waarom?
Ik kan nog niet een specifi ek beroep noemen die ik mijzelf in de 
toekomst zie uitoefenen. Het lijkt mij namelijk eerst interessant 
om verder te gaan met Fiscaal Recht op de Universiteit voordat 
ik het werkveld in ga.  

Waarom ik gekozen heb voor de magazine commissie?
Ik heb gekozen om bij de magazine commissie te gaan, omdat 
het mij leuk leek om met een klein groepje studenten buiten 
school nog iets anders erbij te doen. 
              
Zelf koken of eten bestellen? 
Zelf koken
Vroeg naar bed of tot middernacht opblijven? 
Vroeg naar bed
Comedy fi lm of een ac� e fi lm? 
Comedy fi lm
High school musical of Step Up? 
High school musical       
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Naam: Alain Jorna
Lee� ijd: 17 jaar
Woonplaats: Hardegarijp
Leukste vakken: Inleiding belas� ngrecht en juridische aspecten 
ondernemen
Favoriete eten: Burrito   

Met de nieuwe opleiding FTA kun je nu veel meer kanten op.
Welk beroep zie jij jezelf later doen en waarom?
Het zou mij fantas� sch lijken om later een eigen 
fi scalistenkantoor te beheren. 

       

Zelf koken of eten bestellen? 
Zelf koken
Vroeg naar bed of tot middernacht opblijven? 
Tot middernacht op
Comedy fi lm of een ac� e fi lm? 
Comedy
High school musical of Step Up? 
High school musical

Naam: Mirko Masselink
Lee� ijd: 23 Jaar
Woonplaats: Op kamers in Groningen
Leukste vakken: IBR en WFT Basis
Favoriete eten: Spaghe�   

     
Met de nieuwe opleiding FTA kun je nu veel meer kanten op.
Welk beroep zie jij jezelf later doen en waarom?
Vermogens adviseur of rich� ng beleggingen, aangezien ik zelf 
ook ac� ef ben met beleggen en dit reuze interessant vind.

Hoe ik bij de commissie ben gekomen?
Tijdens de bekendmaking van de nieuwe naam in De Doos 
werd ik aangesproken door Sco� , hij was nog op zoek naar 
mensen voor de magazine commissie. Daar heb ik aangegeven 
wel geïnteresseerd te zijn.

Zelf koken of eten bestellen? 
Zelf koken
Vroeg naar bed of tot middernacht opblijven?
Tot middernacht opblijven
Comedy fi lm of een ac� e fi lm? 
Ac� e fi lm
High school musical of Step Up? 
Step up
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Loyens en Loeff Loyens en Loeff 
Op vrijdag 27 oktober stond het 
bedrijfsbezoek van Fiscagio op de planning 
bij Loyens en Loeff . We vertrokken rond 
half 1 met een groep van ongeveer 10 
man van het sta� on Groningen rich� ng 
de Amsterdamse Zuidas, onderweg sloten 
nog een paar mensen aan. Voor mij was 
het de derde keer dat ik Loyens en Loeff  
mocht bezoeken en het blij�  nog best wel 
een beetje indrukwekkend om zo’n kantoor 
binnen te lopen. Ondanks dat ik dus al 
enkele keren op bezoek ben geweest bij 
Loyens en Loeff , was het ook deze keer weer 
erg leuk, gezellig en interessant. 

Er stond koffi  e, thee, fris en ook stonden 
er wat kleine versnaperingen klaar. Na wat 
gepakt te hebben begon de middag met een 
presenta� e over Loyens en Loeff . Tijdens 
de presenta� e werd informa� e gegeven 
over de achtergrond van het bedrijf zoals: 
Waar ze geves� gd zijn (binnenland en 
buitenland), hoeveel mensen er werkzaam 
zijn, op welke gebieden ze ac� ef zijn en wat 
ze willen bereiken. Waar de Big Four meer 
accountancy is met een fi scale afdeling, 
is Loyens en Loeff  echt gericht op fi scaal 
en notarieel recht. Uiteraard werd er ook 
s� lgestaan bij de mogelijkheden om er stage 
te lopen en de mogelijkheden die het bedrijf 
biedt aan student na een eventuele stage. 
Ook werd er ingegaan op 
wat ze starters bieden 
en hoe zij proberen om 
een zo hoog mogelijke 
kwaliteit te bereiken.  
Daarnaast waren ook 
twee jonge medewerkers 
aanwezig die nog niet al 
te lang werkzaam waren 
bij Loyens en Loeff . Deze 
medewerkers konden 
ons meer vertellen over 
hun daadwerkelijke 
werkzaamheden en hoe zij 
het begin van hun carrière 
bij Loyens en Loeff  hebben 
ervaren.

Het tweede gedeelte van het bezoek 
was een quiz. Dit jaar was de quiz 
spiksplinternieuw, we werden verdeeld in 5 
groepen van 3 of 4 man en we streden om 
de eer en om een leuk prijsje. De vragen 
gingen over verschillende onderwerpen 
binnen het belas� ngrecht, van algemene en 
actuele punten tot een specifi ek onderdeel 
van een ar� kel. De quiz was uitdagend 
en leerzaam. Hoewel sommige vragen 
iets pi�  ger waren, kon iedereen toch wel 
behoorlijk meedoen. Uiteindelijk ging helaas 
de hoofdprijs en de eeuwige roem aan mijn 
groepje voorbij, maar ik denk dat iedereen 
het toch een leuke quiz vond.

We sloten de middag af met een borrel 
op het kantoor. Tijdens de borrel werd 
er een biertje gedronken en een hapje 
gegeten. Door de informelere sfeer konden 
we op een andere manier praten met 
de medewerkers. Na een paar (speciaal) 
biertjes werd het � jd om weer rich� ng huis 
te gaan. Een groepje hee�  nog op eigen 
gelegenheid een kleine omweg gemaakt op 
de terugreis om wat te eten in Amsterdam. 

Al met al was het een erg leuke middag/
avond. Als ik weer in de gelegenheid ben om 
mee te gaan naar zo’n soort bezoek, ben ik 
er zeker bij!
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Sollicita� e workshopSollicita� e workshop
Op 24 november was er een workshop over solliciteren. Dit werd georganiseerd in 
samenwerking met Young Capital uit Groningen. We kregen door drie recruiters informa� e 
over de do’s en don’ts voor het solliciteren op een stage of een bijbaan. Hier hadden ze ook 
een aantal fi lmpjes van die het op een leuke manier weergaven. Veel was al wel algemeen 
bekend, maar er waren ook veel � ps die in gingen op de kleine details die je helpen te 
voorkomen om toch afgewezen te worden. Zoals, Niet roken vlak voor het gesprek en al� jd 
drinken aannemen ook al hoef je niks (op deze manier krijgt je gesprekspartner niet het idee 
dat je zo snel mogelijk weer weg wilt),

Na deze presenta� e werd er iemand naar voren geroepen om samen met een van de 
recruiters een sollicita� egesprek na te spelen met alles wat we tot toen hadden geleerd. 
De rest van de groep moest toekijken en tussendoor aangeven wat er niet goed ging. Dat 
moest je dan ook direct verbeteren. Dit was een eff ec� eve manier waarbij iedereen de hele 
workshop bleef ople� en. Het was ook zeer fi jn dat ze het hele publiek met alles betrokken. 
Al met al en gezellige voorlich� ng waarbij je veel kon leren.
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                Interview                Interview

Met wie hebben we het genoegen?

Linda Mulder, afgestudeerd fi scaal 
jurist aan de RuG, is van huis uit 
belas� ngadviseur met jarenlange 
prak� jkervaring bij verschillende 
bedrijven. Met name in het 
midden en kleinbedrijf is Linda 
zeer bedreven geweest.  Na dit 
adviseurschap hee�  ze de stap 
naar het onderwijs gezet als 
docent Belas� ngrecht en met 
de jaren is Linda doorgegroeid 
tot opleidingsmanager. “Het is 
fantas� sch om te zien hoe de 
eerstejaars studenten langzaam 
groeien naar jonge fi nancials, ze 
gaan hun vak verstaan en nemen 
een professionele houding aan. Dan 
ben ik trots dat wij als ins� tuut volwaardige 
professionals aan de arbeidsmarkt 
afl everen.”

Sinds een aantal weken voert ze het 
managemen� eam aan in de func� e van 
waarnemend Dean van het FEM ins� tuut. 
Daarnaast is Linda al enige � jd voorzi� er 
van het landelijk overleg voor de opleiding 
Finance, Tax and Advice. Hier gaan we later 
verder op in.

Hogeschooldocent Ton Hanema is 
verbonden aan de opleiding FTA. 
Als hogeschooldocent hee�  hij de 
verantwoordelijkheid (inhoudelijk) voor het 
curriculum van de opleiding. Daarbij gee�  
Ton colleges in de economische vakken 
(zoals algemene economie, fi nanciële 
dienstverlening, beleggen, vermogen, 
fi nanciële markten). 

Bij Ton Hanema, afgestudeerd econoom 
aan de RUG, zat het onderwijs in zijn bloed; 
� jdens zijn studie hield hij zich namelijk al 
bezig met lesgeven. Direct na zijn afstuderen 
ging hij gelijk aan de slag bij een middelbare 
school en daarna bij de Hanzehogeschool 
Groningen.

De bachelor Finance, Tax and Advice; 
waarom en hoe is dit zo gekomen?

Landelijk wordt er een groot aantal 
opleidingen aangeboden in het economisch 
domein. De overheid hee�  besloten dit 
aanbod te verkleinen om zo voor meer 
overzicht en structuur te zorgen in het 
opleidingsaanbod. De bacheloropleidingen 
Financial Services Management en Fiscaal 
Recht & Economie bleken overall gezien 
wat kleine opleidingen met inhoudelijk 
voldoende overeenkomsten om tot 
samenvoeging over te kunnen gaan en 
zo de nieuwe bachelor FTA in te richten.  
Landelijk is er ook een vernieuwd beroeps- 
en opleidingsprofi el van de opleiding FTA 
opgesteld. 

Wat zijn de voor- en nadelen voor de 
studenten van deze nieuwe studie?

Met de nieuwe opleiding FTA worden 
de studenten breder en tegelijker� jd 
specifi eker opgeleid. De fi nanciële en fi scale 
adviseurs van de toekomst zullen veel meer 
mul� disciplinair moeten werken en een 
helicopterview moeten hebben van de 
fi nanciële en fi scale posi� e van par� culieren 
en bedrijven. Door het samenvoegen van 
deze opleidingen bundel je de kennis die 
ze nodig hebben om goed toegerust de 
arbeidsmarkt op te gaan. 

Linda Mulder en Ton Hanema in een interview over het wat, hoe en waarom van de bachelor 
opleiding Finance, Tax and Advice.
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Voorheen waren er meer 
bedrijfseconomische onderdelen in de 
opleiding en dat is nu specifi eker geworden 
en meer gericht op de fi scale en fi nanciële 
adviesfunc� e.

In het derde jaar en het vierde jaar kunnen 
studenten van FTA een kleur kiezen via 
een de stageperiode en hun afstuderen. 
Kies je bijvoorbeeld voor het bank– en 
verzekeringswezen of  de rich� ng van 
belas� ng – of advieskantoor? 

De Hanzehogeschool biedt voor elke 
FTA student de mogelijkheid om de WFT 
examens bij DUO te halen. Dit kan op de 
Hanzehogeschool zelf, want we zijn een 
erkend examen ins� tuut. Voor elk WFT 
examen betaalt de Hanzehogeschool de 
eerste 2 pogingen!!

Hoe reageren de studenten op de 
samenvoeging van FRE en FSM?

Voor de studenten is het wel even wennen 
omdat ze niet precies wisten hoe de vorm 
en inhoud van  de opleiding FTA eruit zag. 
Het is voor hen dan ook belangrijk om 
de juiste informa� e te krijgen. Vooral bij 
verandering binnen een opleiding is er al� jd 
wel wat onzekerheid aanwezig. Vragen als 
‘Zit er wel genoeg fi scaliteit in?’ of ‘Kan 
ik nog terechtkomen in de sector die ik 
ambieer?‘ We proberen daar zo zorgvuldig 
mogelijk mee om te gaan en ook mogelijk 
alle informa� e te geven. Zo ook bijvoorbeeld 
dat er in het 2de jaar veel meer fi nanciële 
en fi scale dienstverlening wordt gegeven. In 
vergelijking met het vorig programma is het 
op dit vlak veel specialis� scher. 

Wat vindt u zelf van deze ontwikkeling?

Wij staan er achter als ins� tuut om de 
studenten actueel en goed toegerust de 
arbeidsmarkt op te laten gaan. Daarnaast 
achten wij het van belang dat de studenten 
de kennis kunnen overdragen en over 
voldoende adviesvaardigheden beschikken 
om bedrijven en par� culieren van 
onderbouwd en gedegen fi nancieel en 
fi scaal advies te voorzien. Je hebt kennis van 
het bedrijfsleven, de par� culiere klant en de 
wisselwerking tussen beiden. 

De wereld van de belas� ngen/banken en 
verzekeraars verandert best snel. Hoe ziet 
volgens u de nieuwe genera� e adviseurs/
inspecteurs eruit?

De nieuwe adviseur wordt een regisseur 
in het fi nanciële en fi scale proces. Mensen 
komen niet meer bij de bank voor simpele 
vraagstukken, zoals een consump� ef krediet 
of spaarrekening. Dat gaat allemaal online. 
De mensen komen nog wel bij de banken 
als het gaat om complexere fi nanciële 
vraagstukken. Vragen die gaan over wat je 
fi nanciële toekomst kan raakt. Hoe zit het 
met mijn pensioen? Hoe gaat het fi scaal 
gezien als ik wil schenken aan mijn kinderen 
of als ze het erven? Hoe gaat het als ik een 
onderneming wil starten of hoe gaat het 
met de levensloop van de onderneming? 

De adviseur van de toekomst moet met 
emo� es om kunnen gaan, verstand 
hebben van ICT en bepaalde data kunnen 
‘lezen’; hoe kan ik dit analyseren en het 
vervolgens verwerken en gebruiken in een 
advies. De adviseur moet ook goed kunnen 
samenwerken.

De hogeschool vindt het belangrijk dat de 
studenten goed kunnen samenwerken en 
zich een ondernemende en onderzoekende 
houding aanmeten.

Wij zijn bijzonder trots op onze opleiding!!
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BowlenBowlen

Op woensdag 6 december gingen we met de studievereniging ouderwets gezellig 2 
uurtjes bowlen in Kardinge. Je werd ingedeeld in teams die samengesteld waren door de 
studievereniging zelf. Zo leerde je ook een beetje andere mensen kennen. Ikzelf ben geen 
ster in bowlen, maar ondanks dat vond ik het erg leuk om te doen. Wat mij betre�  voor 

herhaling vatbaar :)
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Sinterklaas borrelSinterklaas borrel
Na het bowlen, op 6 december was er een sinterklaasborrel georganiseerd. Bij binnenkomst 
kreeg je een pietenmuts en kon je je laten schminken. In het begin was hier niet veel animo 
voor. Naarmate er meer gedronken werd werden ook meer mensen geschminkt. 
Als snack stonden er bakjes met pepernoten klaar. Wat niet goed bij het bier paste, maar wel 
heel lekker waren. Daarnaast werd er tussendoor sinterklaasmuziek gedraaid om het thema 
er in te houden.

Ook sinterklaas zelf was aanwezig!

Het was een geslaagde en zeer gezellige avond! 
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          Meet and eat          Meet and eat
Donderdagavond 7 december 2017 stond 
in het teken van de Meet & Eat. Een unieke 
gelegenheid waarbij studenten kennis 
konden maken met de kantoren SRA, MTH 
en Bentacera. Dit zijn accountantskantoren 
waarbij verschillende soorten professionals 
ac� ef zijn. Hier hebben ze ook func� es 
voor ons als toekoms� ge FTA-er. De Meet & 
Eat is een bijzonder moment waarbij je als 
student aan je eigen netwerk kunt werken. 
Tegenwoordig is het leggen van nieuwe 
contacten steeds belangrijker om jezelf een 
goede posi� e in de markt te verschaff en.
 

Voor het diner werd er afgetrapt met een 
communica� eworkshop. Hoe ga je om 
met stress en wat zijn energievreters en 
energiegevers? Dit waren vragen die je 
als groep beantwoordde. Hier kwamen 
verrassende antwoorden uit voort. Over de 
energieverspillers waren we het allemaal 
eens, dit waren de verplich� ngen waarbij je 

iets ‘moet’. Bijvoorbeeld de reis� jd of het 
schoonmaken waar je niet onderuit komt. 
Onder energiegevers verstaan we alles 
waar we plezier uit halen ac� viteiten die 
ongedwongen zijn. Het doel was om je meer 
bewust te maken welke factoren zorgen 
voor energie en hoe je beste kunt omgaan 
met energieverspillers. 

Na deze interessante start was het de � jd 
voor onze gesprekspartners van de avond 
om zichzelf te introduceren. SRA, MTH en 
Bentacera hielden een korte elevatorpitch 
om een ieder enthousiast te maken. 
Ieder kantoor kreeg zijn eigen tafel en de 
studenten schoven per gang door naar de 
volgende tafel. 
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Je mocht zelf kiezen bij welk kantoor je als 
eerste aanschoof en waar je eindigde. Zo 
had je alle � jd om je vragen te stellen aan 
de betreff ende kantoren. Afgezien van de 
formele dresscode hing er een aangename- 
en ontspannen sfeer. Wellicht ook door 
het goed verzorgde eten en het geduld en 
aandacht die de kantoren ons schonken. 

Dit kwam ten goede aan de gevoerde 
gesprekken. Van de kantoren zaten er 
diverse mensen aan tafel. Van recruiter tot 
vennoot van de onderneming. Juist door 
deze diversiteit heb je voor iedereen andere 
vragen. 
Vele vragen gingen dan ook over en weer. 
Niet alleen wie of wat de onderneming 
precies deed. Ook hoe je het beste voor de 
dag kon komen op een sollicita� e. 

Tegenwoordig wordt er meer gebruik 
gemaakt van assessments, hierbij worden 
je sociale en persoonlijke vaardigheden 
op de proef gesteld. We ontvingen � ps 
en tricks en waar wordt op gelet � jdens 
een sollicita� eprocedure. Van werk� jden, 
formeel- of informele werksfeer tot het 
omgaan met de cliënt. Verder wilden de 

kantoren alles van ons weten. Wat voor 
type student ben je, waar kom je vandaan 
en wat maak jou uniek? Naarmate de avond 
vorderde en de laatste borden werden 
opgehaald bleef de sfeer er nog lang goed 
inzi� en. Een goede kop thee en koffi  e en 
voor dat iedereen er erg in had liep de 
avond behoorlijk uit. Nadat iedereen zijn 
jas gepakt had overheerste er een voldaan 
gevoel. 

Een avond die enige verwach� ngen overtrof, 
erg leerzaam was én de � jd volledig waard 
was.
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FRE/FSM naar FTAFRE/FSM naar FTA
Zoals velen van jullie natuurlijk al weten 
worden de opleidingen “Financial Services 
Management” en Fiscaal Recht en 
Economie” samengevoegd tot “Finance, Tax 
and Advice. Een studie die gericht is op de 
toekomst en het beste van beide hee� . Een 
verandering als deze roept namelijk veel 
vragen op. Hoe studenten hierop reageren? 
Daar zijn wij als Fiscagio naar op zoek 
gegaan bij de nieuwe eerstejaars van de 
studie.

Wij hebben een vragenlijst gestuurd naar 
alle eerstejaars studenten die gekozen 
hebben voor FRE en FSM. Niet alle 
studenten hebben antwoord gegeven 
jammer genoeg, maar dat weerhield ons er 
niet van om dit verslag te maken.

De eerste vraag luidde: “Wanneer kwam je 
erachter dat de studie ging veranderen?”. 
De antwoorden van de FRE studenten 
waren vrij schokkend vonden wij. Een-
derde kwam er pas achter aan het begin 
van het schooljaar! Het overige deel van 
de studenten in de zomer/het begin van 
de zomer. Wij vinden dit echt een te groot 
aantal studenten die er pas laat achter 
kwamen. Zo stelde ik mezelf ook gelijk een 
aantal vragen. Moet de school dit duidelijker 
maken? Kijken de studenten nooit op hun 
mail? Was het misschien een fout van de 
school? Hoe dan ook, in mijn ogen was echt 
een te groot aantal studenten niet goed op 
de hoogte. Het is dan ook niet gek dat 42%, 
van de ondervraagde FRE’ers (die ook een 
antwoord gaven), vond dat de school hen te 
laat had geïnformeerd. 

De cijfers zijn bij de FSM studenten nog 
erger. Bij hen kwam 75% er pas aan het 
begin van het schooljaar achter dat de 
opleiding was gefuseerd met Fiscaal recht 
en economie. Het is dan ook wederom niet 
gek dat de hel�  vindt dat zij niet op � jd zijn 
geïnformeerd. 

Wanneer wij kijken of de verandering 
duidelijk is en/of de Hanze voldoende 
informa� e hee�  gegeven dan zien wij weer 
een vreemd patroon onder de FSM en FRE 
studenten. 85% Van de FRE’ers zegt dat zij 
de verandering duidelijk vinden, terwijl maar 
57% vindt dat de Hanze hen onvoldoende 
hee�  geïnformeerd. Bij de studenten van 
Financial service management zijn de cijfers 
net wat nega� ever een ruime 60% vindt 
de verandering duidelijk. Terwijl 75% vindt 
dat de Hanze onvoldoende informa� e hee�  
gegeven.
Zo zou je weer jezelf een paar vragen 
kunnen stellen. Hoe komen zij dan aan 
de informa� e om te zeggen dat zij de 
verandering wel duidelijk vinden?

Als wij kijken naar de verandering tot nu toe 
lijkt het de studenten niet veel uit te maken. 
Het is voor bijna 90% van de FRE studenten 
geen factor om te stoppen en op een schaal 
van 1 tot 5 scoort het een 4,17. De FSM 
studenten scoren wederom net wat lager. Bij 
hen ziet 75% het niet als een reden om te 
stoppen met de studie. Qua enthousiasme 
voor de studie scoort FSM ook net wat 
lager namelijk gemiddeld een 3. Deze 
cijfers kunnen allemaal nog heel makkelijk 
veranderen. Het zou zomaar kunnen dat de 
cijfers na dit blok helemaal op zijn kop zijn.

Onze conclusie is dat de meeste eerstejaars 
studenten de verandering tot nu toe geen 
probleem vinden, maar dat zij het wel fi jner 
hadden gevonden als de Hanze er iets meer 
over had willen delen. Een studie kiezen 
is niet al� jd even makkelijk. Wanneer je 
eindelijk tot die keuze bent gekomen is het 
wel fi jn dat je op� jd op de hoogte bent van 
alle veranderingen. Als wij kijken naar het 
enthousiasme dan hee�  de verandering 
daar gelukkig geen impact op gehad. 
Misschien komt dat later nog wel. 
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Werken bij de Belas� ngdienst

Amrish Kandhai
Junior fi scalist

Tijdens mijn studie Fiscaal r echt aan de Erasmus Universiteit ontwikkelde ik al een interesse voor wetgeving, 
beleid en bestuur. Daar is de Belastingdienst natuurlijk bij uitstek de plek voor.

Bovendien kende ik iemand die er al werkte. Hij vertelde me over de persoonlijke

ontwikkelingsmogelijkheden en de grote verantwoordelijkheid die je er vanaf het begin al krijgt als jonge fi scal-
ist. Toen was voor mij de keuze snel gemaakt; ik besloot te solliciteren en ben in

september 2016 aangenomen.

Uitgebreid opleidingstraject

Bij de Belastingdienst word je in twee jaar tijd opgeleid tot allround fi scalist. In de eerste drie

maanden heb ik me vooral beziggehouden met de aanslagregeling en had ik ook veel (informeel) contact met 
belastingplichtigen. Zo leer je de Belastingdienst goed kennen qua organisatie en

systemen. Daarna mocht ik een team binnen het onderdeel Particulieren kiezen om er stage te

lopen. Dat was heel leuk geregeld: op een interne banenmarkt stonden allerlei verschillende teams waar je uit-
gebreid mee kon kennismaken.
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Fiscaal-inhoudelijk werk

Mijn keuze viel op team Internationale Fiscale Behandeling (IFB). Medewerkers van een

ambassade of een volkenrechtelijke organisatie in Nederland hebben recht op fi scale privileges.

Denk hierbij aan een vrijgesteld inkomen voor medewerkers van het Joegoslaviëtribunaal of

belastingvoordeel voor Europol als het gaat om bedrijfsauto’s. Dit zijn allemaal zaken waar team IFB zich mee 
bezighoudt. Het leuke aan dit specialistische team is dat het werk fi scaal complex kan zijn. Ook mag ik met 
drie andere jonge fi scalisten een procesbeschrijving maken om meer uniformiteit te creëren in ons beleid.

“ Je wordt hier in het diepe gegooid, maar zult niet 
verdrinken ”

Ontwikkelingsmogelijkheden

Ik hecht veel waarde aan persoonlijke ontwikkeling. Voordat ik begon aan mijn eerste stage moest ik een 
ontwikkelingsplan maken. Ik gaf aan dat ik aan mijn oordeelsvorming en overtuigingskracht wilde werken en 
bovendien de kans wilde krijgen om te procederen. Aan dat laatste punt kon ik

direct beginnen door een verweerschrift te schrijven. Ik heb zelfs in de rechtbank mogen pleiten én de zaak 
gewonnen. Dat moment zal ik nooit vergeten.

Juristen met lef

De komende maanden heb ik nog veel te doen bij IFB. Wat er daarna op de planning staat, weet ik nog niet. 
Misschien kies ik weer voor een stage binnen het segment Particulieren, of ga ik me

ontwikkelen in het toezicht op (middel)grote ondernemingen binnen MKB of Grote

Ondernemingen. Ik weet in elk geval zeker dat ik de ruimte krijg om te doen wat ik leuk vind. Dat komt ook 
doordat ik zelf het initiatief neem. Dat is nog wel iets wat ik wil meegeven aan

toekomstige jonge juristen bij de Belastingdienst: heb lef, durf te zeggen wat je wilt. Nee heb je, ja kun je krij-
gen!
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De agenda:

13  Februari Algemene leden vergadering
07    Maart Borrel + Ac� viteit
13  Maart Accon en Bentacera
30  April   Buitenlandse reis
09    Mei  Borrel
17  Mei  Loyens en Loeff  hockey toernooi
29  Juni   Bestuursbekendmaking Borrel

Dank aan & AgendaDank aan & Agenda

Dit magazine is mogelijk gemaakt door:

Alain Jorna
Amber Paardenkoper

Emiel Boersma
Hilde Postma

Jesca Andringa
Manon Heidema
Mirko masselink

Lisa ten Caat
Sco�  Bakker
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G D H L V N K B H I B D

L A C S I F R I O V A P

T U U G N J H I Y E O B

W F G N I N E L I I I E

H Y P O T H E E K D G L

G R O N I N G E N U A A

G D R V O K N Y S T C S

B I T W L F N B N S S T

A T D B O R R E L S I I

Z U P X H I X G U T F N

W G K Y H A N Z E H G G

Z G N I R E K E Z R E V

            AVOIRFISCAL          BELASTING   

            FISCAGIO           GRONINGEN   

            HYPOTHEEK          LENING

            VERZEKERING          BORREL

            HANZE            STUDIE


